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Gaujas NP tūrisma biedrības Valdes telekonference 

  

PROTOKOLS Nr. PR/2017/10 

 

2017.gada 6.aprīlis                         Sigulda 

 

GNPTB Valdes telekonference sasaukta 6.04.2017. 

 

Telekonferencē piedalās:   

 Vārds, uzvārds GNPTB  

1. Jānis Stepiņš Valdes priekšsēdētājs 

3. Dace Vanaga – Mikane Valdes locekle 

4. Laura Skrodele Valdes locekle 

5. Austris Brutāns Valdes loceklis 

6. Ieva Svile Izpilddirektore 

7. Aivis Reinholds Projektu vadītājs 

Telekoferencē nepiedalās:   

 Solvita Muižniece, Valdes locekle, darba noslogotības dēļ. 

 

Sapulci vada: J.Stepiņš 

Protokolē : I.Svile 

Sapulces sākums: plkst. pl. 18.00 

 

Dienas kārtība 

 

1.Pārdošanas un mārketinga speciālista vakance. 

2. SEO aģentūras pakalpojums.  

3. EnterGauja 2020. organizācija. 

4.  Citi jautājumi. 
 

1. PĀRDOŠANAS UN MĀRKETINGA SPECIĀLISTA VAKANCE 

I.Svile ziņo, ka uz izsludināto konkursu, kurā pieteikušies 14 kandidāti, balsojums vēsta, ka tālāk virzīti 

7. 

J.Stepiņš ierosina pārskatīt algas nosacījumus un pagarināt konkursu. 

L.Skrodele ziņo par līdzīga amata atlases norisi, rezultātiem, atsaucību. 

 

Valde vienbalsīgi nolemj: 

Uzsākt pirmo atlases kārtu 13.04.2017., aicināt uz interviju izvirzītos kandidātus, paredzot katram 30 

min laiku un 10 min starplaiku. 

 

 

2. SEO AĢENTŪRAS PIESAISTE. 

J.Stepiņš ierosina klastera aktivitātēs iekļaut SEO aģentūras pakalpojumus, lai palielinātu 

entergauja.com apmeklētību. Pirms tam būtu jāveic audits – kā indeksējās web pēc atslēgvārdiem utml. 

Iespējams meklēt plašāk, piemēram, citās valstīs bāzētas organizācijas, kas to spētu veikt augstā līmenī.  

 

Valde vienbalsīgi nolemj: 

I.Svilei sagatavot darba uzdevumu, ar 5 punktiem, lai pieprasītu SEO aģentūrām pakalpojuma komplekta 

cenu piedāvājumu. (Sākt ar vietējām SEO aģentūrām.)  
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3. ENTERGAUJA 2020. 27.04.2017 PL.14:00 

L.Skrodele ziņo par pasākuma plānu un sasniedzamajiem rezultātiem.  

I.Svile ziņo par saņemtajiem telpu piedāvājumiem. 

 

Valde vienbalsīgi nolemj: 

I.Svilei sazināties ar pašvaldību pārstāvjiem par iespēju piedāvāt bezmaksas telpas pasākumam. 

 

4. CITI JAUTĀJUMI. 

Netiek izskatīti. 

 

 

Telekonference tiek slēgta: plkst. 18:30 

 

 

 

 

Sapulces vadītājs                                                                                              ______________ 

J.Stepiņš 

 

Protokoliste                                                                                                     _______________ 

I.Svile 


